中词库 / www.zciku.com
[bookmark: _Toc1]高考英语满分作文
来源：网络  作者：雨雪飘飘  更新时间：2024-01-02
>高考英语满分作文(1)　　假定你是李华。请你给笔友Peter写封信，告诉他你叔叔李明将去他所在城市开会，带去他想要的那幅中国画，同时询问他是否可以接机。信中还需说明：　　李明：高个子，戴眼镜　　航班号：CA985　　到达：8月6日上午...
　　>高考英语满分作文(1)
　　假定你是李华。请你给笔友Peter写封信，告诉他你叔叔李明将去他所在城市开会，带去他想要的那幅中国画，同时询问他是否可以接机。信中还需说明：
　　李明：高个子，戴眼镜
　　航班号：CA985
　　到达：8月6日上午11:30
　　注意：1. 词数100左右;
　　2. 可以适当增加细节，以使行文连贯;
　　3. 开头语和结束语已为你写好。
　　Dear Peter,
　　How are you doing?
　　I’m writing to tell you that my uncle Li Ming is going to your city for a conference, and I’ve asked him to bring you the Chinese painting you’ve asked for before.
　　Also, I’d like you to do me a favor. Would you please meet my uncle at the airport and take him to his hotel since this is his first visit to the U.S.? Thank you in advance!
　　His flight number is CA985, and it will arrive at 11:30 am, August 6. My uncle is tall and he is wearing glasses. And he will be in a blue jacket.
　　Looking forward to your reply.
　　Yours,
　　Li Hua
　　>高考英语满分作文(2)
　　假定你是李华，自制了一些中国结(Chinese knot)。给开网店的美国朋友Tom写封信，请他代卖，要点包括：
　　1. 外观(尺寸、颜色、材料)
　　2. 象征意义
　　3. 价格
　　注意：1. 词数100左右;
　　2. 可以适当增加细节，以使行文连贯;
　　3. 开头已为你写好。
　　Dear Tom,
　　How are you doing?I wonder if you could sell some Chinese knots for me. I made them myself with red silk threads, cloth and other materials. They look really beautiful in the shape of a diamond, about 5 inches long and 4 inches wide. In China, these knots stand for friendship, love and good luck. People can either give them as gifts to friends or hang them in their houses. They are only 12.99 US dollars each. If anyone wants to know more about the knots, let them write to me. Also, do let me know if you need further information. Thank you!
　　>高考英语满分作文(3)
　　写作一(满分15分)
　　请结合材料，按要求用英文写作。
　　A mother said, “My son is always on the phone, sleeping, out with friends, or in his room. He never has time to talk to me.”
　　【参考范文】
　　I must say that I have been behaving this way to some degree. Though I know Mum is the most important person in my world, I just can not do what she likes me to do. It seems that I quite often stay away from my dear mum in playing my phone, sleeping, hanging out with my friend, or just shutting out my mum in my room.
　　Having read about the above common complaint from so many mothers, I feel ashamed and guilty. From now on, I shall try my best to stay with my dear parents as often as possible. I must confess we young generation must realize that our parents care for us as well as hoping to share what we have been doing with them.
　　>高考英语满分作文(4)
　　书面表达(满分25分)
　　星光中学(Xingguang High School)近期举行了一次登山活动。假定你是学校英语报记者，请写一篇短文，报道此次活动。内容包括：
　　1. 时间与地点：4月10日，大青山(Daqing Mountain);
　　2. 活动的过程;
　　3. 你对于这次活动的评论。
　　注意： 1. 词数120左右。
　　2. 可适当增加细节，以使行文连贯。
　　【参考范文】
　　In order to encourage the students to take outdoor exercise, our school organized a mountain-climbing on April 10. Hundreds of us took part in it.
　　It was a nice day. At 8:00 am, we gathered at the foot of Daqing Moutain and set out for the top in high spirits. All the way we were chatting, singing and laughing, enjoying the fresh air and the beautiful scenery. When some fell behind, others would come and offer help. About 2 hours later, we all reached the top. Bathed in sunshine, we jumped and cheered with joy.
　　The activity benefited us a lot. Not only did it get us close to nature and give us relaxation from heavy school work, it also promoted the friendship among us. What a wonderful time!
　　>高考英语满分作文(5)
　　某中学生英文报近期开辟专栏，讨论学习习惯问题，请你结合自身学习实际，按一下提示，用英文为该专栏写一篇稿件。
　　1. 说明学习习惯与学习效果之间的关系;
　　2. 介绍一种好的学习习惯并提出养成该习惯的建议;
　　3. 描述自己在学习习惯方面存在的某个问题并给出改进措施
　　注意：
　　1. 词数120左右，开头语已为你写好
　　2. 可以适当增加细节，以使行文连贯
　　3. 文中不得透露个人姓名和学校名称
　　It’s useful and necessary to discuss learning habits.
　　【参考范文】
　　It’s useful and necessary to discuss learning habits. As we all know, good learning habits can make your study go to succeed. As a student, we should pay more attentions to our habits which we develop in our study.
　　I’m sure “repeat” is a best habit. Do you develop the habit? If we want to improve our study, we should repeat what the teachers taught us again and again, and then we can understand or remember the knowledge which the teachers demand us to master. How to develop the habit? the first step, set a timetable, and stick to carry out the plan, don’t stop.
　　When I do my homework, I often make mistakes with carelessness, how to overcome the shortage? I think I should think about it over and over as long as I do my homework. And then I do it little by little. Maybe in this way I can correct my mistakes.
　　>高考英语满分作文(6)
　　写作(满分30分)
　　假如你是新华中学的学生李华，你的美国朋友Tom一周前给你发电子邮件，询问你暑假里的打算，但你因准备期末考试未能及时回复。请根据双下要点给他回封邮件：
　　1. 未及时回信的原因;
　　2. 你假期的打算(如做兼职、旅行、做志愿者等)
　　注意：1. 词数：120-150;
　　2 可适当增加细节，以使行文连贯。
　　【参考范文】
　　Dear Tom,
　　How are you doing? You asked me in your last letter about my plan for the coming summer vacation. I am sorry that I didn’t reply without delay. How I wish I would read and reply your email as soon as I received it. However, I was busy preparing for my final exam at that time, which is vital for me. As a result, I had no choice but to completely focus on my study, for which I am very sorry. I hope you can understand me.
　　During the holiday, I am going to do a part-time job. On the one hand, I can earn some money to reduce the burden of my family. On the other hand, I accumulate the social experience, which does good to my future life. At the same time, I will not forget to go over my lesson. I will spend a instructive holiday. How will you spend your holiday? I hope you have a good time.
　　These are my plan for the summer vacation. What’s yours? I am looking forward to your earliest reply.
　　Yours,
　　Lin Hua
　　>高考英语满分作文(7)
　　【20xx·辽宁卷】书面表达(满分25分)
　　—个英文网站面向中学生征稿请你写一篇英语稿件，介绍“中秋节”及这个节日里的主要活动。
　　1. 写作要点：它是中国的传统节日之一;
　　2. 家人团聚;
　　3. 赏月、吃月饼;
　　4. 还有旅游、访友等其他活动。
　　注意：1.词数100左右;
　　2. 可以适当增加细节，以使行文连贯;
　　3. 开头语已为你写好，不计人总词数。
　　参考词汇：中秋节 the Mid-Autumn Festival 农历 lunar calendar
　　赏月 enjoy the full moon 月饼 moon cake
　　The Mid-Autumn Festival
　　The Mid-Autumn Festival falls on the 15th of the eighth month of our Chinese lunar calendar. As one of the traditional Chinese festivals, it has been enjoying great popularity in our country. Usually, no matter how far away or how busy we are, we will try to come home for the celebration. The moon that night looks the brightest in the whole lunar month. What we love most is the time we enjoy the full moon together. With the beautiful moon up in the sky, we sit together and eat moon cakes and fruit, sharing our stories. In addition to these traditional activities, we have a wider range of choices such as travelling and visiting our relatives or friends.
　　>高考英语满分作文(8)
　　【考题再现】
　　第二节：写作(满分30分)
　　假设你是新华中学的学生李华，你的美国朋友Tom一周前给你发电子邮件，询问你暑假里的打算，但你因准备期末考试未能及时回复。请根据以下要点给他回邮件：
　　1. 未及时回复的原因;
　　2. 你假期的打算(如做兼职、旅行、做志愿者等)。
　　注意： 1. 次数：120~150;
　　2. 可以适当增加细节，以使行文连贯。
　　【试题点评】
　　今年的书面表达题目延续山东省一贯的提纲作文命题习惯，时隔一年之后重新回到“书信题”的大框架中，考了一篇“以道歉信为外衣，以活动安排为主体段”的提纲作文，相当于10年山东卷(道歉信)和07年四川卷(假期安排)和合体。这种作文是我们平时经常练习的，因此套路很完善、套话很丰富。此外，本文中需要同学们翻译的难句不多，因此，只要在备考过程中有意识地了解过高考英语作文的提分方法，掌握了常用的亮点词汇、加分句型和过渡词，并加以针对性训练，这道题目应该不难写。
　　【经典套路】
　　第一段：问候+写信背景+写信目的
　　第二段：“道歉”部分(相当于“写信背景”)
　　第三段：“假期安排”部分
　　第四段：补充说明+客套话
　　【高分范文】
　　Dear Tom,
　　How are you doing? (问候) You asked me in your last letter about my plan for the coming summer vacation.(写信背景) I am sorry that I didn’t reply without delay.(写信目的)
　　How I wish I would read and reply your email as soon as I received it. However, I was busy preparing for my final exam at that time, which is vital for me. As a result, I had no choice but to completely focus on my study. I believe that if you were me, you would make the same choice.(第二段为道歉信常见套路)
　　By the way, I have a busy schedule for my summer vacation.(主题句) First and foremost, I would do a part time job, so that my interpersonal skills would be improved.(拓展句1) Additionally, I will take a short trip to Beijing to take a summer course in the New Oriental School.(拓展句2) Last but not least, maybe I will work as a volunteer for the school as a teaching assistant.(拓展句3)
　　These are my plan for the summer vacation. What’s yours? I am looking forward to your earliest reply.(以合理的客套话结尾)
　　>高考英语满分作文(9)
　　【真题再现】
　　II. Guided Writing
　　Directions: Write an English composition in 120-150 words according to the instructions given in Chinese.
　　上海博物馆拟举办一次名画展，现就展出场所(博物馆还是社区图书馆)征集公众意见，假设你是王敏，给上海博物馆写一封信表达你的想法。你的信必须满足以下要求：
　　1. 简述你写信的目的及你对场所的选择;
　　2. 说明你的理由(从便利性，专业性等方面对这两个场所进行对比)
　　【点评解析】
　　今年英语作文话题贴近生活，考生应该有话可说，但要写好，不仅要有一定的语言功底，还需要对博物馆和社区图书馆有所了解，否则话语会比较表面化。这样的命题对英语教学有较好的导向作用，即学校和家庭要努力提供机会让孩子走出课堂，走向社会。
　　如何写&整体框架:
　　考生认真审题后，作文时开章明义，用一句主题句明确自己的选择(如选择社区图书馆或博物馆)，然后另起两段分别就便利性和专业性进行比较，笔墨应重点放在你所选择的地点的优势方面，结尾部分稍作总结，呼应开头的选择。
　　【作文范文】
　　Dear Sir/ Madam,
　　I’ve just learned that Shanghai Museum will hold a famous painting exhibition and you’re responsible for collecting public suggestions about the best location to hold it. I’m writing this letter to share with you my opinions. As far as I’m concerned, it is more reasonable to hold thepainting exhibition in Shanghai Museum than in community libraries. My reasons are as follows.
　　On the one hand, it is more convenient for people to reach Shanghai Museum, located in the center of the city. Visitors can go there by subway,by bus and so on. What’s more, Shanghai Museum is much more extensive than community libraries, providing visitors with a more comfortable environmentto appreciate the famous paintings.
　　On the other hand, Shanghai Museum, a well-known and distinguished museum both at home and abroad, is more professional in holding paintingexhibitions. What’s of great significance is that not only does it provide advanced facilities and high-tech monitors but also offers professional security guards to protect those famous paintings from being damaged or stolen in the process of exhibition.
　　Consequently, I strongly propose that the painting exhibition is to be held in the Shanghai Museum.
　　Yours,
　　Wang Min
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